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Записник са састанка Заједнице фидер клубова одржаног 6.децембра  

 

Дана 06.12.2023.године са почетком у 10,30 одржан је састанак  Заједнице фидер клубова 
(ЗФК) онлине преко апликације ЗООМ. 
 

Дневни ред:     

1. Анализа резултата и рада - такмичарска сезона 2023. ( осврт на домаћа и 
међународна такмичења); 

2. Анализа пристиглих предлога, примедби и сугестија у вези система такмичења;  
3. Разно 

 

 

На састанку су присуствовали представници следећих клубова : 
 

• Еко Трофеј  Београд– Урош Томашевић 
• Језеро Газиводе- Александар Радовић 
• Дунавац Костолац- Владан Милошевић 
• Нишава Ниш – Александар Краусовић 
• Риболовац Нови Сад- Предраг Јовановић 
• Енерго Тим – Давор Димитријевић 
• Колубара Ваљево – Дарко Обрадовић 
• Бистро Велика Плана – Бојан Нешић 
• Профи Формакс Крушевац -  Стеван Цветић 
• 3К Плус Крушевац-Ненад Петронијевић 
• Бистро 013 Панчево-Мирослав Гогић 

 
Састанку су присуствовали  председник Савеза Драган Бошковић  и секретар Савеза 
Јасмина Стојановић 
 Утврђено је да постоји кворум за рад 11 клубова. 

Дневни ред једногласно усвојен. 

 

1.         Анализа резултата и рада - такмичарска сезона 2023. ( осврт на домаћа и 
међународна такмичења); 

   Ове године су одржана сва планирана такмичења по календару савеза. Одржана је по 

први пут  Супер Прва фидер лига али нажалост није одржана Српска фидер лига због 

недовољног броја пријављених екипа. 



 

 

У наредном периоду морамо да уведемо двостепени систем такмичења ( односи се на  

екипна такмичења) па би то значило да  из Супер прве лиге две наслабије екипе испадају, 

остају два празна места која се попуњавају из Српске лиге са две најбоље пласиране 

екипе. У Српској лиги учествују две наслабије пласиране екипе из Супер прве лиге и све 

ново пријављене екипе. ( Као што је  изгласала метод фидер заједница) 

Појединачна такмичења су одржана почев од региона до Изборног првенства и није било 

никаквих проблема. 

Што се тиче међународних такмичења, наша репрезентација је учествовала на Светском 

првенству и остварен је половичан резултат 13.место од 27 екипа. 

Балканско првенство нажалост није одржано због малог броја пријављених екипа. 

Екипа КСР Профи Формакс је учествовала на Светском клупском првенству у Ирској. 

 

2. Анализа пристиглих предлога, примедби и сугестија у вези система такмичења 

Новембар месец је био месец за слање предлога за систем такмичења, примедби  и сугестија, али 

за дисциплину фидер није стигла ниједна. 

Подсећају се сви клубови да од 2024.године важи правило да екипу у Супер Првој лиги сачињавају 

5+1 такмичара а у Српској лиги 3+1. Српска лига ће за сада бити јединствена. 

Александар Радовић је обавестио присутне да је  разговорао са свим клубовима о плановима за 

2024.годину и да за сада има око 8-9 заинтересованих екипа  за учешће у Супер Првој лиги. 

На самом састанку је обављена анкета : Профи Формакс-Супер лига, Нишава-Супер лига а можда и 

Српска, Екотрофеј-Супер лига, Бистро 013- Супер лига, Риболовац НС-Супер лига, Енерготим-Супер 

лига а можда и Српска лига, Бисто ВП-желели би Супер лигу али још увек не могу да потврде, 

Дунавац -Српска лига, Колубара – неће имати екипу за екипна, 3К-неће имати екипу за екипна, 

Језеро – неће имати екипу за екипна такмичења. 

 

3. Разно 

У овом тренутко још увек немамо информацију где ће се одржати Светско првенство 

2024.године. По календару ФИПСеда је требало да то буде у Шпанији али место још увек 

није одређено а на основу информација којима располажемо постоји могућност да се 

уопште не одржи у Шпанији. 

Присутни су информисани да је Србија  домаћин Светског клупског првенства у 

дисциплини фидер 2025.године. 

На питање о санкционисању појединаца и клубова који учествују на куповима који нису 

пријављни у савезу, председник Драган Бошковић је обавестио присутне да од сада савез 

неће вршити контролу учешћа појединаца и екипа на таквим куповима  и да се преноси 

надлежност Министарству спорта односно спортској инспекцији.  

   

Састанак је завршен у 11.00.                                                Председник ЗФК 
                                                                                                 Александар Радовић                                         

 

 



 

 

 

 


